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Verslag bewonersbijeenkomst Skatepark Duin en Kruidberg, Westwijk
Op 17 februari 2021.

Welkomstwoord en uitleg van de spelregels voor deze digitale bijeenkomst door Rob Schip-
pers, gespreksleider van deze avond.

Tijdens de bijeenkomst werden aanwezigen om toestemming gevraagd voor de opname.
Mensen die niet in beeld willen, werd geadviseerd om de camera uit te doen. En de vragen
aan het eind te stellen, zodat we de opname kunnen stoppen. De opname zal niet ver-
spreid worden en is alleen voor intern gebruik. Zodra een locatie bekend is, zal de opname
vernietigd worden.

Wij als gemeente zijn ons er van bewust wat de brief heeft losgemaakt in de omgeving.
Toch hebben wij ervoor gekozen om deze avond door te laten gaan en zo met elkaar in ge-
sprek te gaan.

Eind januari 2021 is de gemeenteraad ingelicht. Voorafgaand willen we nogmaals bena-
drukken dat er nog geen beslissing is genomen over de definitieve locatie van het skate-
park. Omdat deze locatie uit het locatie onderzoek er als beste uit kwam, hebben wij er-
voor gekozen om eerst met u in gesprek te gaan.

Tijn van Elst, één van de skaters, geeft uitleg hoe het idee is ontstaan om een skatepark te
realiseren in Amstelveen Zuid. En hoe hij samen met twee andere skaters de gemeente-
raad unaniem mee kreeg in de plannen. Er is een budget vastgesteld van
€ 300.000,00.

Wijkcoach Shanti Zanoli krijgt het woord. Hij geeft uitleg waarom deze kans met jeugdini-
tiatieven belangrijk is. Ook de jeugd aan het sporten krijgen is belangrijk.

De werkgroep bestaande uit de jonge skaters, de initiatiefnemer, de wijkcoach, de buurt-
sportcoach, de ontwerper en de projectmanager van de gemeente hebben zorgvuldig ne-
gen locaties bezocht. Hiervan zijn vijf locaties met elkaar vergeleken aan de hand van ge-
stelde eisen. Locatie Duin en Kruidberg is qua ligging ver genoeg van de huizen, maar toch
in de wijk. Dat is wenselijk omdat er dan een stukje sociale controle is. De kans op vernie-
ling, drugs- en alcoholgebruik is dan veel kleiner. We willen graag iets doen voor de jonge
en oude skaters, en betrekken graag de hele buurt bij de ontwerpen.

Er volgt een presentatie van Jaap Oudeman, projectmanager van de gemeente.

Aanleiding:
- Vlammend betoog skaters uit Westwijk voor nieuwe skatebaan tijdens vergadering

raadscommissie
- Motie gemeenteraad (unaniem aangenomen)
- Skaten draagt bij aan de gezondheid en een aantrekkelijke leefomgeving
- Doelstelling:

o Draagvlakonderzoek naar behoefte voorziening
o Mogelijke locaties in beeld brengen
o Realisatie kleinschalig skatepark in goed overleg met omwonenden

Wat willen we:
- Draagvlak
- Geschikte locatie
- Ontwerp binnen beschikbaar budget.

- Online peiling: 351 reacties, 94% wil uitbreiding recreatieve plek
- Vijftal locaties onderzocht en beoordeeld
- Ontwerp in samenspraak met jonge skaters, omwonenden en gemeente
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Locatie onderzoek

Er zijn een vijftal locaties in Amstelveen beoordeeld op ligging, grootte, sociale controle,
bereikbaarheid, afstand tot bebouwing, aansluiting met andere sport- en speelvoorzienin-
gen en draagkracht bodem.

Uitgangspunten: geen andere toekomstige ontwikkelingen op terrein, geen kabels en lei-
dingen nutsbedrijven en ondergrond eigendom van de gemeente.

Beschikbaar uitvoeringsbudget: 300.000 euro voor de aanleg van een kleinschalig skate-
park voor beginnende en ervaren skaters.

Kenmerken grasveld locatie Duin en Kruidberg
- Centraal in de woonwijk en goede sociale controle
- Terrein 2115 m2
- Multifunctionele inrichting terrein mogelijk
- Goede aansluiting met andere sport- en speelvoorzieningen
- Goed bereikbaar
- Bruikbaar grastalud (natuurlijk hoogteverschil)
- Afstand tot woningen Duin en Kruidberg 20 meter en onderbroken met groenstrook

en afstand tot flats Luttickduin 43 meter
- Goede (draagkrachtige) ondergrond

Belangrijk

- Mening van omwonenden
- Bespreken van mogelijkheden
- Rekening houden met andere speelvoorzieningen
- Aandachtspunten

Vervolgstappen

- Participatie met omwonenden (gedachtewisseling, begrenzing en omvang skate-
park, voetbaldoeltjes herplaatsen, referentiebeeld, gebruikstijden/spelregels, rand-
voorwaarden, polsen mogelijke zorgen, haalbaarheid skatepark op die locatie,
goede afspraken en gezamenlijk invulling geven aan skatepark)

- Check vergunningen en bestemmingsplan
- Keuze uit varianten met stakeholders via denkmee.amstelveen.nl
- Aanbestedingsprocedure aanleg skatepark
- Uitvoering en oplevering skatepark (voorwaarde: geen belemmeringen vergunnin-

gen en bestemmingsplan)

Meer info en afsluiting

Zodra het projectteam van de gemeente het advies gereed heeft komen we ook weer terug
in de buurt met het besluit. Velen van u hebben vanavond een goede onderbouwing gege-
ven. Wij vragen ook uw begrip om een mooi initiatief van jonge skaters invulling te geven.
Nogmaals, er is nog geen locatie gekozen.

Nadat de definitieve locatie bekend is bieden we Amstelveners op www.denkmee.amstel-
veen.nl de mogelijkheid te kiezen uit twee varianten van een aan te leggen skatepark.
Daar geven we dan ook meer informatie over het proces van het te ontwikkelen skatepark.

Vragen bewoners

Na de presentatie kunnen de deelnemers vragen stellen. Dit kan via de chat of door het
‘handje’ van Teams op te steken voor mondelinge vragen. Om privacy redenen hebben we
de namen van de vragenstellers in dit verslag weggelaten.
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Hierbij de vragen (vetgedrukt) met de antwoorden van de gemeente (schuin).

1. Waarom gaan we niet kijken naar andere locaties waar geen bewoners zijn!
Schweitzerlaan? Nu ook al een voetbalveld en soort bunker, waar jeugd kan
spelen. Waarom die locatie niet bekeken? Welke locaties heeft u allemaal in
beeld?

Er zijn ongeveer negen locaties zo objectief mogelijk bekeken. Veel locaties vielen af in
verband met de bodemgesteldheid, de grootte, veel bladval/vochtig, afgelegen. Daar-
naast is gekeken naar bereikbaarheid, centrale ligging, andere speelvoorzieningen,
multifunctioneel. Deze locaties zijn ook in de raadsbijeenkomst van 28 januari jl. aan
de orde geweest. Vijf locaties onderzocht waaronder: Duin en Kruidberg, De Nessermo-
len, Bovenkerkerweg, Legmeerdijk en Augusta de Witlaan. Zo objectief mogelijk beke-
ken. De locatie Duin en Kruidberg scoort het hoogst. Schweitzerlaan scoort lager in
verband met bodemverzakking. Maar de locatie is nog niet bepaald.

2. Moeten de huidige bewoners de sociale controle uitvoeren op skaters?

De wijkcoach Shanti Zanoli geeft aan dat het niet de bedoeling is dat de bewoners toe-
zicht gaan houden, maar doordat er bedrijvigheid is in de omgeving, mensen automa-
tisch alert zijn.

3. Sociale overlast: hoe zien jullie dat?

Er zijn veel jongerenwerkers in Amstelveen, en de jongeren hebben een ontmoetings-
plek. We moeten in gesprek gaan met jongeren bij overlast.

4. Bord hangt er na 21 uur niet meer om basketballen te ontmoedigen in ver-
band met overlast. Zijn jullie daarvan op de hoogte? Hoe zien jullie dat in
combinatie met skatepark? Ook na bepaald tijdstip niet meer skaten? Het lijkt
erop dat dit al de definitieve locatie is. Ook besproken met andere locaties en
bewonersavonden?

Nee, aan de hand van het locatie onderzoek gaan we eerst met omwonenden van Duin
en Kruidberg in gesprek. Opmerkingen en suggesties worden meegenomen.

5. Ik vind het bijzonder dat genoemd wordt dat er voldoende afstand is tot de
huizen. Ik verneem graag uit welk onderzoek dat blijkt en wat de vergelijk-
bare skateparken (ik vind IJburg niet vergelijkbaar aangezien dat volgens mij
onderdeel is van een nieuwbouwproject). Bizar dat je midden in een woonwijk
een skatepark wil neerleggen. Veerse Poort in Middelburg, al 10 jaar strijd en
inmiddels gesloten door rechter. Akoestisch rapport moet ook onderbouwing
gaan geven.

De werkgroep heeft de afstand van het skatepark tot de gevels van woningen geme-
ten. Er is nog geen akoestisch onderzoek naar het geluid van een skatepark gedaan.
Dat onderzoek gaan we doen tijdens de noodzakelijke wijziging van het geldende be-
stemmingsplan voor een locatie. Voor elke locatie is de inpassing van een skatepark
maatwerk en dat zal op een later moment plaatsvinden. Het vergelijken van skatepar-
ken blijft lastig, omdat je met verschillende aspecten rekening moet houden.

6. Ik ben net verhuisd naar deze locatie en het verbaast mij dat ik nu een skate-
park voor mijn neus krijg. Wat zijn de andere 5 locaties en wat zijn de criteria
waarop deze gekozen zijn? Opmerkelijk dat er alleen met bewoners van deze
locatie wordt gesproken. Skatepark Onderuit ligt bijvoorbeeld een flink stuk
verder van de bebouwing af. En geeft ook veel overlast. We hebben nieuwe
tram en rijdt ook redelijk betrouwbaar. Wat is er mis met Onderuit? Hoeveel
skateparken wil je hier hebben?
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Skaters hebben aan de gemeenteraad aangegeven dat zij behoefte hebben aan een lo-
catie in Amstelveen Zuid. Voordat er een ontwerp gemaakt kan worden is een vastge-
stelde locatie noodzakelijk. Ontwerpen kunnen per locatie verschillend zijn. Daarom
deze volgorde. Alle locaties in één keer uitnodigen, is onoverzichtelijk. Zeker online.
Deze locatie zou mooi zijn. Maar dan moet er wel draagvlak voor zijn. De andere loca-
ties worden genoemd in het antwoord bij vraag 1.

7. Zijn er dan ook nog meer avonden voor de andere 4 locaties? Want het komt
wel over alsof er wel degelijk op 1 locatie gericht wordt. Andere criteria?

Dit is de eerste bewonersbijeenkomst. Criteria zijn onder andere bodemgesteldheid, de
grootte van een terrein, niet veel bomen in de buurt in verband met bladval, vochtig-
heid, niet afgelegen, centraal goed bereikbaar, en er zijn  andere speelvoorzieningen in
de buurt. Combinatie van diverse activiteiten en multifunctioneel. Het onderzoek heb-
ben we zo objectief mogelijk gedaan. Alles is openbaar en ook al gedeeld. Op 28 janu-
ari jl. is de raad geïnformeerd.

8. In de presentatie van de jongeren in de raadsbijeenkomst van 28 januari jl.,
gaven zij ook aan dat Legmeerdijk misschien wel beter was. Probleem, onder-
grond niet goed. Meerkosten € 100.000. Dit moet toch mogelijk zijn? Eventu-
eel met subsidie die je van de Johan Cruijff Foundation of iets degelijks zou
kunnen krijgen. Om daarmee de kosten die je maakt voor het gereedmaken
van de ondergrond te kunnen betalen.

Het onderzoek is gedaan door de werkgroep met de jongeren, de wijkcoach, de buurt-
coach, de initiatiefnemers, de gemeente en de ontwerper. De werkgroep geeft via de
projectmanager advies aan het college. Gezamenlijk is de werkgroep tot een unanieme
score gekomen. We kijken ook naar subsidies.

9. Is het dan mogelijk als de 100.000 euro er komt om dan echt naar de locatie
van de Legmeerdijk te gaan? 1e keuze was de Legmeerdijk. Alleen was de on-
dergrond niet goed. Want ik hoor het echt Tijn nog zeggen, ja de Legmeerdijk
was onze eerste keuze.

Zie vraag 8.

10. Criteria en de grootte, 20 meter van de huizen zou ook 30 meter van de hui-
zen kunnen. Hoe kun je dan een keuze op een locatie laten vallen als de
grootte nog niet vaststaat?

Daar heeft u gelijk in. Wij hebben alleen gekeken naar de bruto oppervlakte van een
terrein. Bijvoorbeeld 40x60 meter dan heb je 2400 meter. En daarbinnen moet je dan
aan de hand van een ontwerp kijken hoe een skatepark in te passen. Als een locatie
veel kleiner is dan gaat het daar niet lukken.

11. Overlast van de hangjongeren wat we ook al met het basketbalveld gehad
hebben dat ze ’s avonds in het donker met een basketbal staan te stuiteren.
Daarnaast geluid van het skaten, de muziek die erbij hoort. Groeperingen en
dat geeft geluid. Krijgen we overlast van en daar kunnen we afspraken over
maken, maar daar houden ze zich niet aan. Jongeren moet echt hun ding kun-
nen doen, maar ook rekening houden met de ouderen.

De wijkagent en de boa’s (Buitengewoon opsporingsambtenaar) van de gemeente hou-
den toezicht.

12. Ik gun de jongeren het allerbeste, maar als ik kijk naar afgelopen periode met
de sneeuw. Tientallen kindjes met hun sleetjes en hun vader en moeders op
het grasveld aan het spelen. Ook in de zomer, er worden verjaardagen gevierd
er wordt gevoetbald. Wat blijft er over voor die kleine kinderen? Want het zit
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tussen het zwembadje en het basketbalveld en wat blijft er over voor die kin-
deren? Met die sleetjes van die hoogte af. Feest om te zien. Gaat gewoon weg.
En komt er een hek om heen?

U geeft aan dat het een gezellig terrein is, sneeuw, verjaardagen, voetbal, etc. Wij vin-
den het ook leuk om dingen te combineren en het is inderdaad zo dat als je daar een
skatepark aanlegt, de ruimte voor andere dingen kleiner wordt. We willen dat wel com-
bineren, zodat er ook gespeeld en gevoetbald kan worden. Maar als de functie ‘skate-
park’ is, dan is er minder ruimte om te voetballen. De helft tot driekwart van het ter-
rein zal gebruikt worden voor het skatepark. De rest kan voetbal- of speelveld blijven.
Het hekwerk gaan we ook bekijken en/of een voorziening om geluid te dempen. Dit
wordt in het ontwerp meegenomen en verder uitgewerkt als het zover is.

13. Ik wil heel graag een tegengeluid laten horen omdat ik het heel jammer voor
de initiatiefnemers vind dat er zo wordt gereageerd. Jammer ook dat er wei-
nig jongeren bij deze avond zijn, want ik zie voornamelijk ouderen. Daarnaast
vind ik het heel belangrijk dat er voor jongeren een plek is, ook in mijn eigen
achtertuin. Want dat is wat ik hier hoor. Allemaal mee eens dat de jeugd een
plek moet hebben als ik er maar geen last van heb. De jongeren wonen hier
ook in Amstelveen. En die jongeren hebben een plek nodig, juist in deze tijd.
En ik vind het vreemd dat hier zo veel weerstand op is. Terwijl er op dit mo-
ment zoveel schaamte is voor jeugd in deze corona tijd. Deze jongeren heb-
ben een plek nodig en daar kunnen we afspraken over maken.

Duidelijk.

14. Ik wil mijn bezorgdheid uitspreken namens de bewoners van Luttickduin, om-
dat de draagvlak voor deze locatie ontzettend laag is en dat heeft u opge-
stuurd gekregen. Ik gun uiteraard de skaters ook hun plek maar niet op Duin
en Kruidberg, omdat ook gebleken is dat dit niet een handige locatie is. Dus
onze voorkeur gaat uit naar een locatie op de Legmeerdijk omdat de mensen
die hier wonen gemiddeld tussen de 70 en de 80 jaar zijn en die hebben er
geen behoefte aan om een sociale controle uit te oefenen op het skatepark
waarvan de geluidsoverlast bewezen is heel erg hoog is.

Uw punt is duidelijk. Wij hebben de handtekeningenlijst ontvangen en uiteraard doen
we onderzoek naar de mening van de bewoners. En daaruit blijkt dat er behoorlijk wat
bezwaren leven. Wij hebben toch gekozen om in gesprek te gaan met u.

15. Ik vind het fijn dat het initiatief gestart is. Wij hebben ook een zoon van 11
die aan het stuntsteppen is en wij gaan naar alle andere locaties waaronder
Hoofddorp, Aalsmeer. Wij wonen in de Jane Addams-laan, dus niet in de
buurt, maar ben het wel eens dat deze locatie niet de juiste is. Ik denk dat het
heel goed is dat je een skatepark wel aan de rand doet dat er wel wat zicht op
is en bij bedrijven in de buurt en niet te afgelegen zijn. Goed combineren met
buitensport activiteiten. In Aalsmeer is een skateparkje aangelegd naast een
buitensportterrein. Meerdere functies bij elkaar. Daarnaast zie ik wel dat het
verbindend werkt en dat de jongeren voornamelijk bezig zijn met hun kunst-
jes oefenen en verbeteren en in mijn ogen allemaal heel gemoedelijk en relax
is. Ook van mening als je een skatepark aanlegt in Amstelveen Zuid dat je dat
goed moet doen en niet te klein aanpakt. Want dan hebben ze er niets aan en
dan gaan ze er niet naar toe. Eens met opmerking over aanvraag van subsidie.

Dank voor de reactie om voor het skatepark een goede locatie te kiezen.

16. Kunt u bevestigen dat bij meer dan 80% bezwaar er bij de locatie Duin en
Kruidberg park, de gemeente de plannen op een andere locatie gaat inzetten?
Want we praten nu alleen over Duin en Kruidberg, er zijn vijf locaties, dus er
is ook een runner up, maar ik krijg alleen maar het gevoel dat er over Duin en
Kruidberg wordt gesproken.
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Ik kan me wel voorstellen dat niet alleen na vanavond, maar ook van de reacties die al
binnen zijn gekomen, dat wij in eerste instantie gaan nadenken wat de volgende stap
is. Wij leggen het terug bij de bestuurders middels een advies en wij zullen goede te-
rugkoppeling geven van deze avond. Er is nog geen keuze voor een locatie gemaakt.
Alle opmerkingen en suggesties worden meegenomen. Het college maakt een keuze
hoe verder.

17. Koppelt u het advies ook terug?

Het besluit wordt teruggekoppeld aan de bewoners. Wij hebben gehoord hoe u hierin
zit.

18. Corona tijd gaat echt over. Leg een goed skatepark aan waar de gemeente-
raad achter staat en de gemeenteraad mee akkoord gaat, waar iedereen blij
mee is. Maar niet in een woonwijk!

Duidelijk! Dank voor uw opmerking.

19. Drugs, sociale veiligheid, geluid, vernieling alcohol etc. En dat de sociale con-
trole dat terug moet dringen. Vervelend voor Sem en Tijn want die willen ge-
woon lekker skaten. Leeft wel bij bewoners dat dit wel een factor kan zijn en
dan gaan we het midden in een woonwijk realiseren. Ik voel mij daar heel on-
gemakkelijk bij. Raar om als argument gebruikt wordt.

Een afgelegen locatie is niet aantrekkelijk voor jongeren en we willen wat beweging in
de buurt hebben. Skaters zorgen niet voor overlast en drugsgebruik etc. Navraag bij
wijkcoach en wijkagent wijst uit dat er vorig jaar slechts 2 klachtmeldingen over het
basketbalveld zijn binnengekomen. We zullen met elkaar proberen om narigheid te
voorkomen. Shanti: Wij willen het skatepark voor iedereen toegankelijk maken/hou-
den. Het werkt namelijk zo dat iets wat achteraf gelegen ligt de kans op overlast groter
is dan wanneer iets centraler ligt met wat meer sociale controle. Dat is een beetje hoe
stadsplanning werkt.

20. U heeft gesproken over een handtekeningen actie deze avond, maar daar is
helemaal geen sprake van. Wij hebben met drie straten samen de Westdui-
nen, de Luttickduin en Duin en Kruidberg geïnventariseerd hoe de mensen
hierover dachten en dat hebben we met u gedeeld. Ik wil benadrukken dat de
bewoners niet tegen een skatepark zijn, maar wel met deze locatie. Daar ging
het de bewoners om. Dat vind ik nog wel even belangrijk om te benadrukken.
Want wij gunnen de jeugd het allerbeste in Amstelveen. Daarnaast is de Leg-
meerdijk genoemd maar dat deze locatie aan het verzakken is. Dat is een hele
slechte zaak voor een dijk en ik zou maar snel palen gaan slaan en een skate-
park gaan bouwen en nogmaals wij vinden dat het belangrijk dat het hier een
hele gezellig en leefbare buurt blijft. Helaas is de wijk 28 jaar oud, veel jonge-
ren zijn al vertrokken gelukkig weer wat nieuwe aanwas en maar veel skate-
jeugd zit niet in ons park en wij hopen dat we de gezellig en leuke buurt kun-
nen houden met veel groen en dan zijn we bijna allemaal veel gelukkiger.

Bedankt voor uw opmerking, wij nemen dit mee in de besluitvorming.

Vragen uit de chat:

21. Hoeveel % van de jeugd gaat skaten ten opzichte van % jeugd die gaat voet-
ballen? Aangezien een gedeelte van het voetbalveld wordt opgeofferd? In
welk gedeelte van de Westwijk wonen Tijn en zijn vriendjes?

Een percentage (op verschillende tijdstippen) is moeilijk in te schatten. Bij de aanleg
van een skatepark blijft het voetballen (op een kleiner oppervlak) mogelijk. De skaters
komen uit verschillende straten in Westwijk.
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22. Ik zie geen huis rond Purmerend skatepark. Dat ligt verder weg van bebou-
wing.

Elke locatie en omgeving van een skatepark is verschillend. Maatwerk is nodig.

23. Bijzonder om groen op te offeren en beton in de plaats te storten.

Een skatepark wordt met (bestaand) groen ingepast in de locatie.

24. Wat is het huidige bestemmingsplan?

Een wijziging van het bestemmingsplan is nodig voor de aanleg van een skatepark. De
huidige bestemming van de locatie is groen/spelen.

25. De vervolgstappen gaan dus uit van de locatie Duin & Kruidberg, maar het
was toch nog een voorkeurslocatie, niets is toch nog besloten?

Er is nog geen besluit over een (definitieve) locatie genomen.

26. Skatepark moet niet tussen bebouwing komen.

Een skatepark moet op redelijke afstand van bebouwing zijn. Dat aspect wordt bij de
nadere uitwerking meegenomen.

27. U geeft aan dat er nog geen besluit is genomen, kunt u aangeven wanneer de
inspraakavonden voor de andere 4 locaties gepland zijn? U geeft aan dat er
nog geen besluit is genomen, kunt u aangeven wanneer de inspraakavonden
voor de andere 4 locaties gepland zijn?

Dat is nog niet bekend.

28. Is er ook al met omwonenden van andere locaties gesproken?

Nog niet.

29. Er is al een hangplek langs de Legmeerdijk, dus waarom dat niet uitbreiden
voor het skatepark, ook al gaat dat meer kosten, en als ze al aangegeven heb-
ben dat ze dat een goede locatie vinden, waarom dan niet daar?

De locatie aan de Legmeerdijk is één van de vijf onderzochte locaties.

30. Er is dus maar 1 locatie....

Er zijn vijf locaties. Vanavond een eerste bijeenkomst.

31. Dan onderheid je het Skatepark toch?

Funderingsaspecten aanleg skatepark wordt in de nadere uitwerking onderzocht.

32. Welk type skatebanen zijn een optie?

Tijn van Elst, is een pumptrack ook een optie in jullie visie?
Wij kwamen deze op vakantie in Saanen tegen en is voor jong en oud een ple-
zier.
https://www.gstaad.ch/en/summer/bike/pumptracks.html
Daarnaast was een klein gebouw wat tevens dienst doet als ontmoetingscen-
trum waar bijvoorbeeld de wijkcoach een aantal uren per week aanwezig zou
kunnen zijn.
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Het nader te bepalen type skatepark moet geschikt zijn voor ervaren en niet ervaren
skaters. In de presentatie is een referentiebeeld van het skatepark in Purmerend ge-
toond.

33. Eerder werd drugs en vernieling genoemd als het verder weg ligt van de be-
bouwing. Waarom wordt er gedacht dat dat midden in de wijk minder is?

In een woonwijk is meer sociale controle, dat wil zeggen dat er rondom een skatepark
bewegingen van mensen en voertuigen zijn.

34. Is er ook iets van een schets over waar dit park precies gaat liggen en hoe
groot het eigenlijk is? En is er inzicht bij de gemeente hoe het skatepark bij
Onderuit ontvangen wordt qua geluidsoverlast en dergelijke?

De omvang van een skatepark is 1000 tot 1500 m2. Er is nog geen ontwerp. Bij elke
mogelijke locatie gaan we het geluidsaspect onderzoeken.

35. Hoe zien jullie de combinatie van gebruik door zeer jonge kinderen van het
peuterbadje t.o.v. skaters hier dan dicht naast?

Dat hoeft geen knelpunt te zijn. We houden rekening met de aanwezigheid van een
peuterbad.

36. Skatepark IJburg is gesitueerd in een nieuwbouw wijk. Dus ook nog geen er-
varing met overlast.

Di is niet vergelijkbaar. Skatepark Amsterdam is veel groter.

37. En wat doen jullie voor de bewoners rond om het veld?

We gaan met bewoners in overleg en stemmen af met omwonenden. Dit gaan we na-
der uitwerken.

38. Budget van 300.000 euro voor aanleg. Onderhoudskosten en kosten voor
openbare orde en veiligheid word dit ook meegenomen.

Budget is voor aanleg. Voor onderhoud wordt budget in reguliere begroting gemeente
opgenomen.

39. Helemaal mee eens dat € 100.000 maar een heel klein bedrag is om uit te ge-
ven om de gemoederen rustig te houden, i.p.v. jaren strijd.

Hier nemen we kennis van.

40. Ja, dat in combinatie met het risico op waardedaling van de omliggende wo-
ningen (aantoonbaar het geval in Zeeland). Want dat is ook een oprechte
zorg. Of wordt daar ook een voorziening voor getroffen?

De gemeente taxeert de woningen. Op voorhand niet te bepalen of een skatepark de
waarde van woningen laat dalen (of stijgen). Hier is geen voorziening voor. Er kan bij
een bestemmingsplanwijziging een verzoek voor planschade worden ingediend.

41. Hoe groot is het grasveld eigenlijk? Want zo groot is het nou ook weer niet als
het voetbalveld er nog naast moet blijven.

Het grasveld is 2115 m2. Een skatepark is 1000-1500 m2.

42. 100.000 euro extra voor geschikt maken van Legmeerdijk versus waardever-
mindering van omliggende woningen, zie hier graag ook een berekening van!
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Er is nog geen bedrag bekend voor funderingsverbetering (Legmeerdijk). Gemeente
maakt geen berekeningskosten funderingsverbetering versus waardevermindering wo-
ningen.

43. Eens. Jaren procederen tegen de bewoners gaat de gemeente Amstelveen veel
meer dan EUR 100.000 kosten, zelfs meer dan het hele skatepark. Ik heb di-
verse procedures bij de rechter lopen die al meer dan 8 jaar lopen en de kos-
ten zijn circa EUR 50.000-75.000 per jaar.

Hier nemen we kennis van.

44. Overlast van scooters, muziek, graffiti.

Spelregels opstellen, toezicht en zo nodig handhaving regelen.

45. Het huidige veld wordt veel gebruikt door gezinnen, scholen, sporters in de
wijk. Wat is die afweging inderdaad geweest? Als je met de kleine kinderen
naar Legmeerdijk veld gaat is het ten eerste verder weg en ten tweede ge-
vaarlijker (omringd door water).

Er is een locatie onderzoek gedaan met een beoordeling per locatie.

46. Hoe ziet u een combinatie van voetbal en skatepark. Bal steeds op de skate-
baan.

Een combinatie is goed mogelijk. Skatepark en voetbalgedeelte goed op elkaar afstem-
men.

47. Ik vind het ook wel bijzonder dat aan de ene kant de gemeente druk bezig is
met mensen aan te moedigen tegels uit de tuin te halen en meer te vergroe-
nen i.v.m. waterafvoer, en vervolgens midden in een nog niet zo groot park
een giga grote plaat beton neer wil leggen.

Gemeente wil graag sport- en speelgelegenheden aanleggen. Skaten draagt bij aan de
gezondheid en een aantrekkelijke leefomgeving.

48. Kunnen we verder kijken dan corona s.v.p.

Dit doen we zeker!

49. Ik ben eigenlijk wel benieuwd naar een zelfde stemming m.b.t. de Legmeer-
dijk locatie.

Bij de Legmeerdijk is (nog) geen bijeenkomst geweest. Stemming is niet van toepas-
sing.

50. Die Corona tijd gaat over. Leg een skatebaan aan op een goede locatie, zonder
overlast voor bewoners.

Locatie is nog niet gekozen. Zorgvuldigheid staat voorop. Inspraak en draagvlak om-
wonenden is van toepassing.

51. U heeft het over een handtekeningen actie, het ging om een onderzoek naar
het draagvlak voor een Skatepark op DEZE locatie, het resultaat daarvan was
dat van de 93 omwonenden 81% tegen deze locatie was.

Duidelijk.

52. Het gevoel van al definitief toegewezen plek hebben wij ook!
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Locatiekeuze skatepark  is nog niet gemaakt.

53. U gaf net dacht ik aan dat je eerst een locatie moet hebben om een ontwerp te
kunnen maken. Of had ik dat verkeerd begrepen?

Dat klopt, eerst een locatie hebben en dan het ontwerp maken.

54. De ontwerp reacties zijn zeker verwarrend in deze, een ontwerp zonder loca-
tie kan al jaren terug gemaakt zijn.

Er is nog geen ontwerp.

55. Er zitten hier al bijna dagelijks jongeren een joint te roken op een bankje in
het park tegenover ons huis. En ik voel mij niet aangesproken om op hen soci-
ale controle uit te gaan voeren.

Bewoners hebben geen plicht om jongeren aan te spreken.

56. Dan zet je daar een camera bij, heb je ook controle.

Aan cameratoezicht zijn strenge voorwaarden van toepassing.

57. Een politieagent permanent. Ik ben voor Legmeerdijk.

Politie kan niet permanent op een locatie aanwezig zijn.

58. Ik wil nog even toevoegen dat een skatepark op locatie Legmeerdijk echt fan-
tastisch zal zijn. Een skatepark midden in een woonwijk is geen goed idee.
Alle skateparken zijn op een plek niet dicht bij een woonwijk of op een goede
afstand maar wel goed bereikbaar. Maak het groot, zorg voor goede parkeer-
mogelijkheden. Zorg voor goede verlichting in de avond.

Draagvlak voor een skatepark is van belang.

59. Tijn en vrienden - waar hij ook mag komen - veel succes met de realisatie van
het skatepark, ook namens mijn zonen :-).

Dank.

60. Juist mooi om verschillende sportplekken in de wijk te hebben en niet alles te
combineren met elkaar.

Dank.

61. Ik ben benieuwd wat nu de vervolgstappen zijn.

Gemeente zal mogelijkheden verschillende locaties in beeld gaan brengen. College zal
een besluit nemen.

62. Het park is niet geschikt voor een skatebaan. Ook gevaarlijk voor kleine kin-
deren die hier rondrennen. Graag een andere locatie!

Hier nemen we kennis van.


